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Hej Amager vest lokaludvalg

I kølvandet på dagens meget tragiske ulykke på Vejlands Alle - se vedhæftede fil - vil jeg rejse flaget for, at man kigger på 
forholdene på denne vej. 

Jeg og andre beboere i området (fx jf. diverse facebook grupper) mener der er for meget trafik på vejen i forhold til dens forløb og 
udstyr - den har trods alt kun en bredde som en villavej. Tung trafik, personbiler, busser, MCer og cykler deler flere steder én 
kørebane pga parkerede biler, biler der drejer fra eller bussen der holder ved et stop. Det er utrygt at benytte vejen som cyklist og 
som fodgænger, da man går alt for tæt på kørebanen. 
Derudover kommer bilerne let til at køre for stærkt grundet den lange lige strækning og fordi de kommer direkte fra motorvejen. Jeg 
mener vejens brug er meget uhensigtsmæssig specielt fordi den ligger midt i er villakvarter hvor børn og unge går til og fra skole, 
institutioner, svømmehal osv.

Jeg har ikke løsningen. Parallelvejene Sundbyvestervej og Gyldenrisvej har betydelig mere kapacitet og de står til sammenligning 
næsten ubenyttet hen. Jeg vil mene, det er mest hensigtsmæssigt enten at få noget af trafikken fra Vejlands Alle ud af større veje (fx 
Englandsvej og Saltværksvej) eller at dele trafikken op - fx lade tung trafik og 4a køre af Gyldenrisvej. 

Håber I har dette i baghovedet i jeres videre arbejde. 

Mvh Julie 





Mvh Julie
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